

Alte Drucke

EVAN||GELIVM || MARCI ||

Leipzig, 1522

VD16 ZV 27198

VITA SANCTI MARCI PER DIVVM HIERONYMVVM.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-148990

VITA SANCTI MARCI PER DIVVM
HIERONYMVVM.

MARCVS discipulus & interpres Petri, iuxta quod Petrus referentem audierat, rogatus Rhomę a fratribus, breue scripsit euangelium. Quod cum Petrus audisset, probavit, & ecclesię legendum sua auctoritate addidit: sicut Clemens in sexto *ὑποτυπώσεως*, libro scribit. Et Papias Hierosolymitanus episcopus meminit huius Marci, & Petrus in epistola prima, sub nomine Babylonis figuratim Rhomam significans. Salutat vos quę in Babylone cum electa, & Marcus filius meus. Assumpto itaque euangelio, quod ipse confecerat, perrexit Aegyptum: & primus Alexandria Christum annuncians, constituit ecclesiam, tantę doctrinę & vitę continentia, ut omnes sectatores Christi ad exemplum sui cogeret. Denique Philo disertissimus Iudeorum, videns Alexandria primam ecclesiam adhuc iudaizantem, quasi in laudem gentis suę librum super eorū conversatione scripsit: & quomodo Lucas narrat Hierosolymę credentes omnia habuisse communia, sic ille quod Alexandria sub Marco fieri doctore cernebat, memorię tradidit. Mortuus est autem octavo Neronis anno, & sepultus Alexandria, succedente sibi Aniano.

❧ SOLI DEO
HONOR ET
GLORIA. ❧

